

8D7N

重庆 + 长江三峡之旅

重庆 | 武隆 | 长江三峡 | 宜昌

无购物站



CHONGQING + YANGTZE RIVER CRUISE

CHONGQING | WULONG | YANGTZE RIVER | YICHANG

NO SHOPPING STOP



CNCKG08_002



长江三峡

作为中国最大的水系，长江在历史，经济和文化方面都具有重要意义。它有许多支流，包括闽江，汉江，嘉陵江，赣江和黄浦江。河上的三峡大坝是世界上最大的水坝工程和水电站。

Yangtze River

As the largest water system in China, Yangtze River is historically, economically and culturally important to the country. It has numerous tributaries including Min River, Han River, Jialing River, Gan River, and Huangpu River. The Three Gorges Dam on the river is the largest dam project and hydropower station in the world.



洪崖洞 Hongya Cave

注：行程的顺序会根据最终确认而有所变动，恕不另行通知。

符号表示：★含门票；◎游览站点

第1天 吉隆坡 ✕ 重庆

集合于机场，飞往重庆。抵达后，送入酒店休息。

第2天 重庆 -170公里- 武隆

★**仙女山国家森林公园【含小火车】**
重庆武隆仙女山国家森林公园属于重庆东部的武陵山脉。仙女山被乌江包围，被誉为“中国南方第一草原”和“瑞士东部”。

★**印象武隆秀【含尊宾席】**
由王朝歌和范悦执导，以张艺谋为艺术顾问，“印象武隆”是一部由100多位演员组成的精彩表演。使用消失的传统平原和河流音乐形式为大部分节目，70分钟的长期表演让观众有机会体验重庆的美丽自然景观和独特的风俗。

第3天 武隆 -170公里- 重庆

★**罗汉寺**
一座有着悠久历史和丰富文化底蕴的古刹，位于重庆市渝中区。

★**李子坝站** **网红打卡**
【体验空中单轨列车穿越居民楼的奇景】
这是一座跨座式单轨高架车站，独特之处在于与19层商住楼共建，位于楼的六至八楼之间。

★**登上世纪系列游轮**
※ 游船注意事项：游船因受水位、气象等自然因素影响导航，以下时间安排仅供参考，最终游船停靠景点与推荐自费项目，以船上实际安排为准

第4天 长江三峡游轮之旅

丰都鬼城【含往返索道】
文化活动
※ 推荐自费：烽烟三国 (290元/人)

第5天 长江三峡游轮之旅

船上观赏巫峡、瞿塘峡
游览神女溪
文艺晚会
※ 推荐自费：白帝城 (290元/人)

季节限定：
11月15日-12月15日： 三峡红叶
巫峡、瞿塘峡及神女溪两侧可观赏三峡红叶。

第6天 宜昌 重庆

★**三峡大坝【含电瓶车】**
长江上的水坝在湖北省宜昌市西部。2006年完工时，它是世界上最大的水坝结构。
※ 推荐自费：三峡大坝游船 (320元/人)

第7天 重庆

◎**园博园**
里面有各式各样的古风建筑，很有江南园林韵味。
◎**磁器口老街**
◎**解放碑步行街**
◎**洪崖洞** **网红打卡**
古重庆城门之一，是兼具观光旅游、休闲度假等功能的旅游区。

第8天 重庆 ✕ 吉隆坡

早餐后，送往机场搭乘当日航班返回温暖的家。



三峡大坝 Three Gorges Dam

DAY 1 Kuala Lumpur ✈ Chongqing

Assemble at airport for flight to Chongqing, upon arrival check in to hotel.

DAY 2 Chongqing -170km- Wulong

★ **Fairy Mountain National Forest Park [Includes Mini Train]**
Chongqing Wulong Fairy Mountain National Forest Park is belonged to Wuling Mountain Range in the eastern Chongqing. Surrounded by Wujiang River, Fairy Mountain is famous as "No.1 Grassland in Southern China" and "Eastern Switzerland".

★ **Impression Wulong Show [Includes VIP Seat]**
Directed by Wang Chao and Fan Yue, with artistic consultation by Zhang Yimou, is a 70-minute show featuring 100+ performers. It highlights Chongqing's natural beauty and customs through the unique Plains & Rivers musical form.

DAY 3 Wulong -170km- Chongqing

★ **Luohan Temple**
An ancient temple with a long history and rich cultural heritage, located in Yuzhong District.

★ **Liziba Station**  **[Experience Unique sight of an elevated monorail passing through residential buildings]**
This is an elevated monorail stop seamlessly integrated between the 6th and 8th floors of a 19-story mixed-use building.

★ **Boarding on Century Series Cruise**
※ Notes: Below schedule is only for reference, subject to change due to weather, water level, navigation and seasonal.

DAY 4 Yangtze River Cruise Tour

Fengdu Ghost City [Includes Round-trip Cable Car]
Entertainment Show
※ Recommended Optional: Three Kingdoms (290RMB/pax)

DAY 5 Yangtze River Cruise Tour

Scenic cruising Wu Gorge & Qutang Gorge Goddess Stream
Entertainment Show
※ Recommended Optional: The White Emperor City (290RMB/pax)

Seasonal Arrangement:
Nov 15-Dec 15: Three Gorges red leaves
On both sides of Wu Gorge, Qutang Gorge and Shennv River, enjoy the red leaves of the Three Gorges.

DAY 6 Yichang Chongqing

★ **Three Gorges Dam [Includes Electronic Car]**
The dam on the Yangtze River is located in the western part of Yichang City, Hubei Province. When completed in 2006, it was the largest dam structure in the world.
※ Recommended Optional: Ship Lock Elevator (320RMB/pax)

DAY 7 Chongqing

◎ **Garden Expo Park**
Features a variety of ancient-style buildings with the charming atmosphere of Jiangnan gardens.
◎ **Ciqikou Street**
◎ **Jiefangbei Walking Street**
◎ **Hongya Cave** 
One of the ancient city gates in Chongqing.

DAY 8 Chongqing ✈ Kuala Lumpur

After breakfast, transfer to the airport for your flight back home.



重庆夜景 Chongqing Night View



重庆火锅风味 Steamboat Cuisine



李子坝站 Liziba Station

行程亮点 HIGHLIGHTS

[体验]

空中单轨列车穿越居民楼的奇景: 轻轨体验李子坝站

[景点]

中国5A级景区: 仙女山国家森林公园

天下雄奇: 长江三峡

世界上最大的水坝结构之一: 三峡大坝

中国神曲之乡: 丰都鬼城

网红打卡景点: 洪崖洞

[享受]

4天3晚长江三峡游轮 | VIP 2+1旅游巴士 | 大型实景秀: 印象武隆秀

[品尝]

当地必吃: 重庆鸳鸯火锅 | 武隆风味 | 重庆小吃风味

[Experience]

Unique sight of an elevated monorail passing through residential buildings: Monorail Experience Liziba Station

[Attractions]

China 5A-Level Scenic Area: Fairy Mountain National Forest Park

Grandeur of the World: Three Gorges of the Yangtze River

One of the World's Largest Dam Structures: Three Gorges Dam

Home of Chinese Epic Songs: Fengdu Ghost City

Instagrammable Hotspot: Hongya Cave

[Enjoy]

4D3N Yangtze River Cruise | 2+1 VIP Coach |

Live Scene Performance: Impression Wulong

[Gourmet]

Must-Eat: Chongqing Steamboat | Wulong Cuisine | Chongqing Cuisine

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATION

※餐标 人民币 | Meal Cost RMB※

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	特选酒店 SELECTED HOTELS
1	-	-	机上用餐 On Board	重庆锦怡豪生酒店 或 同级 Howard Johnson Jinyi Hotel Chongqing or Similar
2	酒店 Hotel	武隆风味 60 Wulong Cuisine	农家风味 80 Farm Cuisine	仙女山明宇尚雅酒店 或 同级 Galaxy Minyoun Hotel or Similar
3	酒店 Hotel	重庆小吃风味 60 Chongqing Cuisine	游轮自助 Cruise Buffet	世纪系列游轮: 绿洲号/凯歌号/荣耀号/神话号 Century Series Cruise: Century Oasis / Century Victory / Century Glory / Century Paragon
4	游轮自助 Cruise Buffet	游轮自助 Cruise Buffet	游轮自助 Cruise Buffet	
5	游轮自助 Cruise Buffet	游轮自助 Cruise Buffet	游轮自助 Cruise Buffet	
6	游轮自助 Cruise Buffet	长江风味 80 Yangtze Cuisine	动车便当 50 Train Bento	重庆JW万豪酒店 或 同级 JW Marriott Hotel Chongqing or Similar
7	酒店 Hotel	重庆鸳鸯火锅 100 Chongqing Steamboat	粤式风味 100 Cantonese Cuisine	
8	早餐盒 Breakfast Box	-	-	-

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
 - AVC reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
 - AVC is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVC reserves the right to make corrections as required.
 - Every person participating in AVC's tours shall travel at his/her own risk. AVC shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
 - For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
 - All pictures shown are for illustration purpose only.
- Note: AVC refers to Apple Vacations & Conventions Sdn Bhd

China Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin.
- Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- In-coach Shopping - For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.
- Discounted ticket prices only applicable for China local senior citizens.

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。

旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条规:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更改, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
- 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
- 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条规, 请参阅单据网页或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

中国团 - 附加条规:

- 所有行程以中文讲解为主。
- 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
- 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
- 车上购物 - 为了您的方便起见, 车上会有售卖道地小吃。若您有兴趣购买, 请向我们的导游洽询。
- 各景点乐龄人士门票优惠仅限中国公民享有。

For Agent Use Only:

Updated Date: JUN 2024